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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  024-05/22-01/23 
  URBROJ:  2170-1-09-10-22-24 
  Rijeka,  27. 12. 2022. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 43. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
43. sjednica VMO Grbci održana je 27.12.2022. godine (utorak) s početkom u 18:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO 

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 42. sjednice VMO Grbci održane 15.11.2022. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Usvajanje Programa rada – programskih aktivnosti VMO Grbci za 2023. godinu 
2. Usvajanje Financijskog plana VMO Grbci za 2023. godinu  
3. Izvještaj o realiziranoj programskoj aktivnosti Doček Svetog Nikole 
4. Tekuća problematika 
5. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović izvijestio je vijećnike o potrebi usvajanja odobrenih prijedloga 
programskih aktivnosti VMO Grbci za 2023. godinu. Prijedlozi programskih aktivnosti napravljeni su 
po uzoru na 2022. godinu. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili programske aktivnosti VMO Grbci za 2023. godinu. 
U sklopu Programa rada VMO Grbci planira organizirati sljedeće aktivnosti: Doček Zametskih 
zvončara i maškara, Sportski program, Dani Mjesnog odbora, Birajmo najljepšu okućnicu, 
Križevica 2023., Ekološku akciju i Doček Svetog Nikole. 
 
AD 2 
 
G. Abramović informirao je vijećnike o potrebi usvajanja Financijskog plana VMO Grbci za 2023. 
godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu. Ukupan iznos Financijskog plana za realizaciju 
programskih aktivnosti iznosi 4.500,00 EUR / 33.905,25 KN. U 2023. godini planira se realizacija 7 
različitih programskih aktivnosti te redovna aktivnost vijeća MO. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Financijski plan VMO Grbci za 2023. godinu i 
projekcije za 2024. i 2025. godinu. 
 
AD 3 
 
Vijećnici su se ukratko osvrnuli na realiziranu programsku aktivnost Doček Svetog Nikole. Doček 
Svetog Nikole uz podjelu prigodnih poklon paketa svoj prijavljenoj djeci s područja MO održan je u 
nedjelju, 4. prosinca u suradnji sa Župom Svetog Križa u velikoj dvorani MO. U priredbi su nastupila 
djeca iz Dječjeg vrtića „Snjeguljica“ te Kazališna grupa Viktora Cara Emina s dječjom predstavom 
„Arja“. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Izvještaj realizirane programske aktivnosti Doček 
Svetog Nikole. 
 
AD 4 
 
4.1. G. Abramović informirao je vijećnike o započetim radovima po komunalnim prioritetima MO Grbci 
za 2022. godinu u nadležnosti TD Rijeka plus, stavke naziva: Rješavanje odvodnje oborinskih voda u 
Buzetskoj ulici u blizini k.br. 17.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
4.2. G. Abramović informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu/primjedbi građana na temu slivnika-
šahti za oborinske vode u Ulici Marije Grbac u blizini k.br. 2,4 i 6. Od nadležnih, Odjela gradske uprave 
za komunalni sustav zatražen je izvid na terenu i službeno postupanje. Djelatnici KD VIK Rijeka po 
ukazivanju MO nadležnima na situaciju izvršili su izvid te očistili navedene šahte i slivnike za oborinske 
vode. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
4.3. G. Abramović informirao je vijećnike kako je od nadležnog Odjela gradske uprave za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem zamoljen termin sastanka radi nastavka komunikacije 
na temu izgradnje boćališta s 4 staze na platou iznad benzinske pumpe u Dražičkoj ulici. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
4.4. Vijećnici su razmotrili zaprimljeni upit/prijedlog građana na temu promjene prava prolaska na spoju 
ulica Marije Grbac i Dražičke. Zaprimljeni prijedlog odnosi se na promjenu prava prolaska na način da 
prometnica s pravom prolaska bude (smjer kretanja) Ulica Marije Grbac prilikom spoja na Dražičku 
ulicu. 
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Zaključak: Nakon razmatranja upita Vijeće je donijelo zaključak kako nije suglasno s 
dostavljenim prijedlogom. 
 
4.5. Vijećnici su ukratko prokomentirali dopis koji je od strane MO upućen nadležnima, Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav i KD Autotrolej na temu zaprimljenih primjedbi i izraženog nezadovoljstva 
građana voznim redom autobusne linije br. 3. U dogovoru s VMO Gornji Zamet (koje je dopisom 
ukazalo na isti problem – za autobusne linije br. 3 i 3A) od nadležnih je zamoljeno razmatranje 
problematike te očitovanje o mogućim poboljšanjima i gušćem voznom redu, makar u najfrekventnijim, 
vršnim satima, tj. prilikom odlaska na posao i u školu te prilikom povratka iz škole, odnosno s posla. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Od nadležnih i stručnih službi 
traži se detaljno razmatranje opisane problematike te pronalazak boljeg rješenja za sve 
korisnike usluge autobusne linije br. 3.  
 
AD 5 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.                                        Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
         Predsjednik VMO Grbci  
              Tomo Abramović 

 


